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Abstract (en)
The furniture has a seat cushion (3) extendable from a sitting position to a couch position of a furniture frame (1). The seat cushion has a front panel
(15). A set of lever supports (11-14) pivots the front panel from a position to another position, where the front panel covers the front side of the seat
cushion in the former position. The front panel lengthens a sitting and/or a couch surface of the seat cushion. The lever support engages a sitting
cushion frame (4) at one side and at the front panel at the other side.

Abstract (de)
Ein in ein Schlafmöbel umwandelbares Sitzmöbel weist einen aus dem Möbelgestell (1) von der Sitzstellung in die Liegestellung ausfahrbaren
Sitzpolster (3) auf, der mit einer Frontblende (15) versehen ist. Zur Verschwenkung der Frontblende (15) von einer die Vorderseite des Sitzpolsters
(3) abdeckenden Stellung in eine die Sitz- bzw. Liegefläche des Sitzpolsters (3) verlängernde Stellung ist ein Hebelgestänge (11 bis 14)
vorgesehen, das einerseits am Sitzpolsterrahmen (4), andererseits an der Frontblende (15) angreift. Dadurch wird eine ausreichende Liegelänge
auch für Längsschläfer geschaffen.
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